
Styremøte LGU mandag 05.09.22 

 

 

Møtet holdt på zoom 

Til stede: Lene, Line, Ivar, Helge, Trygve og Pernille 

 

1 Referat fra siste møte. 

 

Vi bør ha et møte ganske snart for å diskutere neste års Ljørdalsdager. Vi inviterer lag og foreninger  

til et fysisk møte på Lund, hvor vi diskuterer eventuell ny struktur og organisering av Ljørdalsdaga. Vi 

lager en mal slik det ble foreslått på forrige LGU-møte. Dato for dette møtet blir torsdag 6.10. Lene 

booker Lund og sender ut invitasjon på facebook. Vi forsøker også å få på plass en ny hovedkomite 

på dette møtet.  

Frivillighetsfest: Festen avholdt på Lund fredag 03.09. Kommunen ved ordfører kom med kake og 

diplom. Det ble en fin kveld. 

Svein Kopperud: Ingenting nytt. 

Badeplassen: Sportsklubben har planer for gapahuken ved Geithulua. Dette gjør at det ikke blir 

aktuelt å flytte denne. Lene undersøker litt rundt finansieringen av badeplassprosjektet. Er det midler 

vi har fått tilsagn om, som må brukes i løpet av 2022? 

Eventyrskogen: Dugnad avholdt lørdag 04.09. Bygde ny bro over bekken, og ryddet området for 

småtrær og buskas. Se for øvrig eget referat.  

Tormod opplyser at vi har igjen 15000 til LGU-ung. Pengene må brukes innen oktober. Hva gjør vi 

med disse? LGU-ung ønsker seg trampoline. Dette må i så fall avklares med Lund, med tanke på plass. 

LSK kan tenke seg å være med på å sette opp en ny hinderløype i forbindelse med eventyrskogen. 

Enighet om at det er viktig å høre på LGU-ung sine ønsker om hva pengene skal brukes til. Line prøver 

å få til en samling med LGU-ung i gymsalen for å diskutere saken. Lene og Line undersøker litt rundt 

trampoline. Ivar foreslår å kombinere badeplass og LGU-ung penger, dersom LGU-ung har ønsker for 

badeplassen. 

Gjerdeprosjektet: Vi har fått lov av LSK til å samle piggtråd rundt klubbhuset. Folk kan samle gjerder 

der frem til 9. oktober. Ivar har fått noen henvendelser. Ivar og Trygve tar en økt rundt dette 

kommende helg. Lene har fått lov av Jørn Rønningen til å ta ned gjerdet mellom Nordmojordet og 

krysset. Ivar bestiller kontainer nærmere 9.10. 

Krysset: Vi har etterlyst folk til å være med når Geir Arne skal flytte plakatsøyle og buss-skur. Ingen 

har meldt seg så langt. Line spør Svein Kopperud. Trygve spør Halvor Nymoen, Lene spør Vidar og 

Jørn. 

Julemarked: Lund har diskutert saken. De vil ha samme ordning som sist. Julemarked 26. november 

og julegrantenning 27. november. Ønsker om å ha boder både inne og ute. Line tar saken videre med 

Lund. 



Lamineringsmaskin: Lene kjøper inn en lamineringsmaskin på Hamar. Den bør kunne laminere A3 

format. 

 

Eventuelt 

Søknadsfrist for frivilligmidler 15.september. Forslag om at vi søker om 40 000 til å bygge en ny 

gapahuk ved badeplassen. 

Stiprosjektet trenger mer penger. Det skal blant annet lages en ny infofolder med oppdaterte kart og 

informasjon. Kulør/Fulufjellet bidrar økonomisk til trykking av folderen. Lene og Trygve samarbeider 

om søknaden. Vi kan også samtidig søke om penger til nye «velkommen til Ljørdalen» skilt. 

Vi kommer sikkert til å bli spurt om å organisere Tv-aksjonen. I så fall gjør vi det på samme måte som 

sist. Vi får tak i folk via facebook. Pernille skaffer materiell. Trygve tar imot bøssebærere på Lund, og 

leverer pengene i banken. 

Helge lager organisasjonskart over Julemarkedet. 

 

Nytt møte blir onsdag 19.10 kl 19. Møtet blir digitalt. Lene inviterer John Stallvik til en halvtime først. 

 

Møtet slutt 19.30 

Ref Trygve 

 


